
 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Spakman, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 15 mei a.s.  om 13.00 uur in de Oude Raadzaal.  

 

Afspraken en planning 

 

Besluitenlijsten 

 

3 april 

- Vragen ‘hoog water’ inmiddels schriftelijk beantwoord 

- Toezegging ‘WoonKans’ staat nog open 

17 april – ochtend 

- Alle toezeggingen staan nog open 

17 april – middag 

- Vraag over leerlingadministratiesysteem inmiddels schriftelijk beantwoord 

- Nota HR-strategie is inmiddels door commissie ontvangen 

- Toezegging wethouder Istha verhuist naar LTA cie. O&W 

- Overige toezeggingen staan nog open 

 

De volgende toezeggingen uit de raad van 24 april worden aan de LTA toegevoegd: 

- College komt met een procesvoorstel hoe de  komende maanden het beste 

kunnen worden benut om het gesprek met de stad aan te gaan door zowel 

college als raad. 

- Burgemeester zal de raad informeren over alle acties n.a.v. het rapport Cohen. 
 

Conformstukken 

 

De voorstellen over de afroming concernreserve Groningen- Ten Boer en de interne 

verschuiving structurele gelden Nieuwe Digitale Werkplek zijn o.i. technisch van aard en 

passen binnen de bestaande kaders. Daarom conform. 

 

Bij het voorstel over de logiesbelasting ligt dat anders. De logiesbelasting is in 2012 ook aan 

de orde geweest (zie bijgevoegd verslag). Toen is besloten de voorgestelde verhoging pas 
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per 2014 in te laten gaan. Tevens is een motie aangenomen om te bezien of stelselwijziging 

mogelijk is (ook bijgevoegd). Het nu voorliggende voorstel is een uitwerking van die motie. 

Voor zover wij kunnen zien is op alle punten aan de wensen van de raad tegemoet gekomen. 

Daarnaast voorzien wij dat agendering aan het eind van het inhoudelijke deel in de praktijk 

zal betekenen dat er dan toch geen tijd meer voor is (na drie stevige burgemeesters-

onderwerpen die volgens afspraak als eerste worden geagendeerd). Om deze beide redenen 

hebben we gekozen voor een plek op de conformlijst, waarbij de mogelijkheid openstaat 

voor een korte woordmelding. 

 

Jaarverslag Ombudsman en jaarverslag klachten 

 

Het jaarverslag van de Ombudsman hebt u al enige tijd geleden ontvangen. Nu liggen er van 

collegezijde ook een reactie op dat jaarverslag, en het eigen jaarverslag klachten, dat altijd 

gelijktijdig besproken wordt. De Ombudsman zal uitgenodigd worden om een toelichting op 

haar jaarverslag te geven en vragen te beantwoorden.  

 

Internationalisering 

In februari jl. hebt u al gesproken over een kadernota internationalisering die toen voorlag 

(verslag bijgevoegd). De nota is toen door het college teruggenomen. Nu ligt een nieuwe 

versie voor. Aan u de vraag of aan de wensen van uw commissie en de toezeggingen van de 

burgemeester voldoende is tegemoet gekomen. 

 

Stadstoezicht 

 

In de commissie van maart jl. is uitgebreid gesproken over het handhavingsprogramma 

Stadstoezicht en de ontwikkelingen die verder bij Stadstoezicht spelen (verslag bijgevoegd). 

Wethouder Visscher heeft toen gemeld dat er gewerkt werd aan een verbeterplan. Dat ligt nu 

voor.  

 

Ingekomen stukken 

 

Op de lijst met ingekomen stukken onder meer een brief over het onderzoek operationele 

haalbaarheid projecten. Dit onderzoek is uitgevoerd n.a.v. een motie van de raad. Omdat de 

conclusie van het onderzoek positief is, zien wij op dit moment geen aanleiding voor 

agendering. Wij sturen een afschrift van deze brief naar het auditcommittee, dan kan men 

daar zien of er nadere actie is gewenst, ook t.a.v. het aangekondigde vervolg. Datzelfde geldt 

voor de brief over verbetervoorstellen P&C-cyclus. 

 

Wat niet op de agenda staat 

 

Het presidium heeft op 24 april jl. besloten de commissieverordening die  na behandeling in 

het presidium en agendering in F&V op de agenda van de raad stond, terug te sturen naar 

F&V, omdat de Stadspartij amendementen wilde indienen. Uw voorzitter heeft besloten dit 

niet meer toe te voegen aan deze agenda, maar door te schuiven naar juni 

 

In de vorige vergadering is gesteld dat het onderwerp herindeling in mei opnieuw op de 

agenda zou moeten, omdat de provincie begin juni een oordeel van de raad wil. Omdat er nu 

nog geen nieuwe stukken zijn, is besloten dit onderwerp rechtstreeks voor de raad van mei te 

agenderen. 
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Met vriendelijke groet, namens de voorzitter, 

 

Wolbert Meijer,  

commissiegriffier  


